

Ref : ADM/LMN/2022/44 : المرجع
Date: 28/10/2022 : التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة
والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Al Zahiya, Abu Dhabi

الموقع : الزاهية، أبو ظبي

Subject : Bonfire event at "The Club Abu Dhabi"

الموضوع : احتفالية نادي "النادي - أبوظبي" ليلة "اليون فاير"

"The Club - Abu Dhabi" is organizing the annual "Bonfire night" event in the vicinity of Alzahiya area - Abu Dhabi.

يقوم نادي "النادي - أبوظبي" بتنظيم احتفالية ليلة "اليون فاير" السنوية وذلك بالقرب من منطقة الزاهية - أبوظبي.

Bonfire will be displayed on a structure installed on floating pontoon that well insulated, and anchored in water within proximity of the club beach area. The event will start at 7:00 PM, on Friday 4th November 2022, and will last for 45 minutes. There will be a fireworks display at 07:30 PM on the same day.

سيتم عرض المشاعل على هيكل مثبت فوق منصة عائمة معزولة ومثبتة بالمخاطيف بالمياه مقابل شاطئ النادي، وسيبدأ الحدث في تمام الساعة السابعة (07:00) مساء يوم الجمعة الموافق 4 نوفمبر 2022 ويستمر لمدة 45 دقيقة. سيكون هناك عرض للألعاب النارية في الساعة 07:30 مساء في نفس اليوم.

In order to preserve safety of waterways users, entry and sailing will be prohibited in the bonfire area shown in the attached map on 4th November 2022 from 18:00 until 21:00.

حفاظاً على سلامة مستخدمي الممرات المائية، فإنه سيمنع الدخول والابحار في منطقة عرض الألعاب النارية الموضحة بالخريطة المرفقة في 4 نوفمبر 2022 من الساعة 18:00 وحتى الساعة 21:00.

All mariners and marine operators are advised to instruct their masters/ operators to be vigilant and stay well clear form the bonfire display area and take necessary precautions.

وعليه، يجب على جميع البحارة والمشغلين البحريين والربابنة تجنب الدخول والابحار في منطقة عرض إشعال النار وضرورة اخذ الحيطة والحذر.

سيف المهيري

المدير العام - ابو ظبي البحرية

Capt. Saif Al Mheiri

Managing Director - Abu Dhabi Maritime



Location map for Bonfire Site

